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EU: Európske firmy nechcú opustiť Rusko. Nemajú záujem prísť o taký obrovský trh a
dúfajú, že čo najskôr obnovia svoju prácu v Ruskej federácii.

Oznámil to šéf „Asociácie európskych podnikov“ (AEB) Tadzio Schilling na stretnutí s poradcom
ruského prezidenta Antonom Kobjakovom. Informovala o tom agentúra RIA Novosti s odvolaním sa
na fond „Roskongres“.

 

 

Kobjakov poznamenal, že po roku 2014, keď USA a Európska únia začali zavádzať voči Rusku
sankcie, bol to biznis, ktorý obhajoval zmiernenie obmedzení. Problémom je, že vlády EÚ a USA
nemyslia na dôsledky svojich rozhodnutí a najčastejšie nimi trpia ich vlastní podnikatelia.

„Veľká Eurázia je geopolitický priestor, v ktorom sa nachádza 45% krajín sveta, združuje
viac ako dve tretiny svetovej populácie. Spolupráca týchto štátov spája všetky sféry
trhových vzťahov. Globálna ekonomika si diktuje vlastné pravidlá, svetový trh sa nemôže
rozvíjať v podmienkach izolácie svojich hráčov, musíme si navzájom poskytovať
komplexnú podporu,“ povedal Kobjakov.

Zároveň nie je ani zďaleka isté, že keď sa budú chcieť zahraničné firmy vrátiť do Ruska, budú ich tam
očakávať. Niektoré značky zostali v Ruskej federácii a pravdepodobne sa pokúsia obsadiť uvoľnené
pozície. Okrem toho sa aktívne rozvíja politika substitúcie dovozu a vývoj rôznych domácich
alternatív.
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